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نبرد پرسپولیسی ها در هوای داغ اهواز 
رسول شمالی ورزنده

تیم های فوتبال پرسپولیس تهران و فولاد خوزستان امشب در ورزشگاه غدیر 
اهواز ودر هوای داغ این شهر به مصاف هم می روند، سرخپوشان پایتخت برای 
حفظ صدرنشــینی و در ادامه راه محکوم به برد دراین بازی هستند. این دیدار 
برای یاران یحیی گل محمدی بسیار مهم و حیاتی است چراکه پرسپولیس در 
حال حاضر با 54 امتیاز در رتبه اول جدول قرار دارد و تنها تعقیب کننده این 
تیم پایتخت نشین، سپاهان اصفهان 52 امتیازی است که اگر سرخپوشان در 
این دیدار به پیروزی نرسند یقینا برای حفظ صدرنشینی دچار مشکل خواهند 
شد بنابراین همه تلاش بازیکنان پرسپولیس در این دیدار این است که با یک 
برد شیرین وبا دستی پر به تهران برگردند بنابراین بنظر می رسد که یحیی گل 
محمــدی از تمامی فاکتورهای لازم در زمین اســتفاده کند تا به یک پیروزی 
دیگر برســد. بازی در ورزشــگاه فولاد آرنا اهــواز و در هوایی با دمای بیش از 
40 درجه یقینا کار را برای پرسپولیســی ها سخت خواهد کرد اما به هرصورت 
این تیم تهرانی در حال حاضر با داشــتن نفــرات آماده ای مثل مهدی ترابی، 
احمد نور الهی، مهدی عبدی، محمد حســین کنعانی زادگان، شهریار مقانلو، 
امید علیشاه، سیامک انصاری، وحید امیری، احسان پهلوان، میلاد سرلک،علی 
شــجاعی، سعید آقایی، مهدی شیری،کاپیتان ســید جلال حسینی و......قادر 
اســت که تیم فولاد را در اهواز شکست دهد وبه سه امتیاز حساس این دیدار 
دســت پیدا کند، پرسپولیس در حال حاضر آماده ترین تیم لیگ برتر و بدنبال 
یک قهرمانی دیگر اســت. تیم فوتبال فولاد اهواز هم که میزبان اســت برای 
پیروزی به میدان خواهد آمد و بطور حتم برای شاگردان گل محمدی دردسر 
ســاز خواهد بود، اما بنظر می آید که ســرمربی فکور پرسپولیس با یک آرایش 
تهاجمــی توام با احتیاط را در دســتور کار خود قــرار دهد چراکه یک لحظه 
غفلت ممکن اســت که مهاجمان فولاد را در فرصت های طلایی قرار دهد، به 
هرحال پرســپولیس در بازی علی رغم اینکه قصد دارد که تهاجمی ظاهر شود 
امــا کمربندهای میانی و دفاعی خودرا هم بیش از پیش محکم خواهد کرد تا 
اتفاق خاصی برای تیم رخ ندهد.  اما این سوی قضیه پرسپولیس با تیمی روبرو 
می شود که جواد نکونام از نام آوران فوتبال کشور و بازیکن اسبق تیم ملی را به 
عنوان سرمربی در اختیار دارد، نکونام با شناخت بسیار خوبی که از نفرات تیم 
فوتبال پرسپولیس دارد این تیم تهرانی را با دستیاران اش بخوبی آنالیز و نقاط 
قوت و ضعف آنها را بررســی کرده است بنابراین سرمربی جوان فولاد در خانه 
بدنبال یک پیروزی روحیه بخش اســت تا وضعیت تیم اش را در جدول بهبود 
ببخشــد. فولادی ها هم اکنون با 35 امتیاز در مکان ششــم جدول لیگ برتر 
فوتبال کشور جای دارند و برد در این دیدار می تواند به این تیم اهوازی کمک 
کند تا به گرفتن ســهمیه آســیایی امیدوار باشد و بطور حتم نکونام در مقابل 
پرسپولیس بدنبال پیروزی اســت، او با شناخت خوبی که از پرسپولیس دارد 
از نفرات آماده و جوان خود بهره خواهد برد و همچنین ســعی می کند که در 
خط دفاعی از یاران با تجربه ســود ببرد، نکونام برای رسیدن به گل می بایست 
از مهاجمانی اســتفاده کند که بتوانند از دفاع محکم سرخپوشان عبور کنند و 
به احتمال زیاد ســرمربی فولاد ابزار لازم را برای باز کردن دفاع پرســپولیس 
دارد و تــلاش خواهد کرد که بازی را با پیروزی بــه پایان ببرد ودل هواداران 
اهوازی و علاقمندان به فولاد را شــاد کند، نکونام بخوبی می داند که این دیدار 
می تواند یک فینال تمام عیار برای فولادی ها باشــد چراکه امیدشــان را برای 
کسب سهمیه آســیایی زنده خواهد کرد.  به هرحال دیدار امشب پرسپولیس 
تهران در اهواز مقابل تیم فولاد این شهر یکی از دیدار های جذاب هفته بیست 
و ششم لیگ برتر خواهد بود و احتمالا این دیدار از حاشیه ها و افت و خیز بدور 
نخواهد بود. البته امیدواریم که هردوتیم با ارائه یک بازی جوانمردانه،جذاب و 

دیدنی دل هواداران خود و علاقمندان به فوتبال را شاد کنند. 

مرحله حذفی لیگ قهرمانان آسیا، تک بازی و متمرکز 
آسیا  فوتبال  کنفدراسیون 
ادامه مسابقات لیگ قهرمانان 
را به صورت حذفی و تک بازی 
برگزار می کند. مرحله حذفی 
لیگ قهرمانان آسیا، تک بازی 
و متمرکزبه گزارش خبرگزاری 
صدا و ســیما؛ کنفدراســیون 
از  فوتبال آســیا روز دوشنبه 
تغییر شــکل برگزاری ادامه مســابقات لیگ قهرمانان آسیا 202۱ خبر داد. طبق 
اعلام AFC، قرار بود بازی ها از مرحله یک چهارم نهایی به صورت رفت و برگشت 
برگزار شود، ولی کنفدراسیون فوتبال آسیا به علت تداوم شرایط کرونایی تصمیم 
گرفت تمام مراحل و حتی فینال را تک بازی برگزار کند. فینال لیگ قهرمانان آسیا 
هم تک بازی و در منطقه غرب آســیا برگزار خواهد شد. همچنین مقرر شد ادامه 

مسابقات لیگ قهرمانان آسیا 202۱ به صورت متمرکز برگزار شود.

درخواست IOC از کشورها:
۲ پرچمدار در المپیک داشته باشید 

کمیته بین المللی المپیک 
از کشــور های شرکت کننده 
المپیــک  بازی هــای  در 
درخواست کرد؛ برای برابری 
جنســیتی 2 پرچمدار مرد و 
زن داشــته باشــند. گزارش 
خبرگــزاری صدا و ســیما؛ 
کمیته ملی المپیک ژاپن هم 
روی هاچیمورا بازیکن تیم ملی بســکتبال مردان و سوســاکی ملی پوش تیم 
کشــتی زنان را به عنوان پرچمداران کاروان ژاپن در افتتاحیه بازی ها معرفی 
کرد. هر دو نفر آن ها در مراســم افتتاحیــه 23 جولای )اول مرداد( به عنوان 
پرچمدار تیم ژاپن را هدایت می کننــد. پرچمدار کاروان ایران صمد نیکخواه 

بهرامی کاپیتان تیم ملی بسکتبال است.

پاداش دلاری فدراسیون کشتی 
به مدال آوران المپیک 

فدراسیون کشتی به مدال 
آور کشتی در المپیک توکیو 
2020 پــاداش دلاری اهداء 
می کند. به نقل از فدراسیون 
کشتی  فدراســیون  کشتی، 
بــرای ایجاد انگیــزه در بین 
به  اعزامی  گیــران  کشــتی 
المپیک توکیو، پاداش دلاری 
برای مدال آوران این بازی ها تعیین کرده است. کشتی گیران در صورت کسب 
مــدال طلا، نقره و برنز 5، 3 و 2 هزار دلار پاداش دریافت خواهند کرد و این 

جوایز بلافاصله پس از مراسم توزیع مدال به آن ها اهداء خواهد شد.

مسابقات قهرمانی فوتسال آسیا بازهم به تعویق افتاد
قهرمانــی  رقابت هــای 
فوتسال آسیا 2020 که چند 
بار به تعویق افتاده بود، باز هم 

به زمان دیگری موکول شد. 
بــه گزارش ایرنــا، کمیته 
فوتبال  کنفدراسیون  اجرایی 
آسیا به دلیل مشخص نبودن 
تاریخ پایان همه گیری ویروس 
کرونا در جهان، تاریخ جدید رقابت های فوتســال قهرمانی آسیا را اعلام کرد.  به 
این ترتیب مسابقات قهرمانی آسیا 2022 به میزبانی کویت که قرار بود در بهمن 
ماه ۱400 برگزار شــود، به تاریخ 3 تا 2۸ مهر ۱40۱ انتقال پیدا کرد. همچنین 
تاریخ جدید برگزاری مرحله مقدماتی فوتسال قهرمانی آسیا 2022، به ۱2 تا 2۶ 

فروردین ۱40۱ موکول شد.
این رقابت ها در چند نوبت به دلیل شیوع ویروس کرونا به تعویق افتاده و بعید 

نیست که تاریخ جدید برگزاری این رقابت ها نیز دستخوش تغییر شود

یادداشت

اخبارکوتاه

صحبت های قائمی در خصوص تیم ملی والیبال ایران 
حاشیه هایی را ایجاد کرده است که باید فدراسیون والیبال 

آنها را مورد ارزیابی قرار دهد. 
به گزارش ایسنا، درحالی که کمتر از 20 روز به شروع 
رقابتهای المپیک باقی مانده است، اظهارات فرهاد قائمی 
پس از خط خوردن، تیم ملی والیبال را وارد حاشیه کرد.

تیــم ملی والیبال ایران که با هدایــت ولادیمیر آلکنو 
روس کار خود را در لیگ ملتهای والیبال آغاز کرد شروع 
خوبــی از خود نشــان نداد و پــس از نتیجه های ضعیف 
در لیــگ ملت هــای والیبال، رئیس فدراســیون از مردم 
عذرخواهی کرد و در پیامی از حضور فرهاد قائمی در تیم 
ملی والیبال خبر داد؛ حضــور قائمی در تیم ملی والیبال 
درحالی بود که این بازیکن قبل از شــروع لیگ ملت های 

والیبال از تیم ملی خداحافظی کرده بود.
پس از بازگشت ملی پوشان والیبال به ایران و استراحت 
کوتاه، از شنبه )۱2 تیر ماه( تمرین تیم ملی با حضور ۱۹ 
بازیکن آغاز شــد. آلکنو می بایست از این ۱۹ بازیکن تنها 
۱2 والیبالیســت را با خود به المپیک ببرد. در این لیست 
۱۹ نفره منتشر شده نام فرهاد قائمی ملی پوش ایران هم 

دیده می شد.
آلکــو پس از حضور در تمرین روز یکشــنبه تیم ملی 
والیبال بر روی نام سه بازیکن خط قرمز کشید که فرهاد 
قائمــی هم جزو بازیکنان خارج شــده از اردوی تیم ملی 
والیبــال بود. پــس از خارج کردن نام ایــن ملی پوش از 
لیســت تیم ملی، او در مصاحبه ای از خجالت بســیاری 
در فدراســیون والیبال درآمد و صحبت های شائبه انگیز و 

ادعاهای مختلفی را مطرح کرد.
قائمــی اظهار داشــت: »حرفی کــه داورزنی )رئیس 
فدراســیون والیبال( روز اول با مــن زد این بود که ۱00 
درصد در تیم حضور خواهم داشت و تایید کادر فنی را هم 
گرفته اســت. دلیلش هم این بود که تیم ملی در دریافت 
مشــکلاتی دارد و حضور من می تواند به تیم ملی کمک 

کند.«
این صحبت های قائمی درحالی بوده که آلکنو بلافاصله 
پس از حضور در تیم ملی او را کنار گذاشته است. سوالی 
که ایجاد می شود این است که چگونه این بازیکن به تایید 
کادر فنی رسیده اما بلافاصله پس از حضور سرمربی او از 

تیم ملی خط می خورد؟
شاید برای والیبال دوســتان که اخلاق آلکنو برایشان 
شناخته شده باشد روشن است که این مربی اصلا توصیه 
پذیر نیســت و اجــازه دخالت به دیگــران را درکار های 
خــودش نمی دهد. او حتی پیش از اعزام تیم ملی والیبال 
ایران صراحتا اعلام کرد که هیچ شــخصی اجازه ندارد در 

تصمیماتش دخالت کند.
اما ســوالی که مطرح اســت چرا باید داورزنی چنین 
صحبتی را با قائمی داشــته باشد؟ مگر رئیس فدراسیون 

والیبال به اخلاقیات آلکنو آشنا نیست؟

آلکنو مربی بسیار جدی و بدون تعارفی است که کارنامه 
درخشــان خود را با این حرفها خراب نمی کند. او به قدر 
جدی اســت که حتی بازیکنان باتجربه از حضورشان در 
المپیک توکیو مطمئن نبوده و مجبور هستند که بهترین 

عملکرد خود را نشان دهند.
امیر خوشــخبر سرپســت تیم ملی والیبــال در مورد 
دعوت میرزاجانپور و قائمی به ایسنا گفت: توتولو با تایید 
آلکنو به ما اعلام کرد که بایــد این دو بازیکن در تمرین 
حضور داشته باشند تا مجددا آلکنو آنها را زیر نظر بگیرد.
این نشــان می دهد که سرمربی تیم ملی والیبال ایران 
تنها از فدراســیون درخواست کرده که این دو بازیکن در 
تیم ملی حضور داشــته باشند و صحبتی از حضور قطعی 

آنان در ترکیب اصلی تیم ملی نشده است.
قائمی در ادامه صحبت های خود ادعا کرده است: »واقعاً 
در روزهای گذشته حرف های پیمان اکبری را کامل درک 

نکردم تا اینکه خودم با این شــرایط روبرو شدم. مافیایی 
در تیم ملی وجود دارد که برای تمام اتفاقات برنامه ریزی 
می کند. من المپیک را دیــده ام و در تمام تورنمنت های 
والیبالی حضور داشــتم، پس برای برگشــت به تیم ملی 
دنبال سفر نبودم. ضمن اینکه من بازیکن سفارشی نیستم 
و دلیل برگشــتم به تیم ملی فقــط کمک کردن بود. من 
باید جواب مردمی که در همه ساعات شبانه روز والیبال را 
تماشا می کنند و حالا برایشان سوال پیش آمده چرا خط 

خورده ام را بدهم.«
درحالــی صحبــت از مافیا در تیم ملی شــده که این 
بازیکن هیچ اشــاره ای به معرفی آنها نکرده است. ابهامی 
که ایجاد می شــود ایــن بوده که اگر مافیــا در تیم ملی 
والیبال ایران وجود دارد بسیاری از این بازیکنان از جمله 
قائمی با دســتور همین مافیا سالها در ترکیب اصلی تیم 
ملــی والیبال توپ زده اند و به نوعی باید بازیکنان مدیون 

این مافیا باشند!
قائمی یکی از چهره های محبوب تیم ملی والیبال ایران 
بوده که در بســیار از مســابقات به کمک تیم ملی آمده 
اســت اما با این صحبت های مطرح شده در فاصله کوتاه 
مانــده تا المپیک، تیم ملی والیبال ایران درگیر حاشــیه 
شــد. انتظار می رود باتوجه به صحبت های این ملی پوش، 
قائمی اســامی مافیای والیبال را اعلام کند تا شر همچون 
افرادی از ســر والیبال کم شود. با این کار، قائمی خدمت 
بزرگی را به جامعه والیبــال خواهد کرد چرا که می تواند 
یک نســل جدید را از وجود همچون افرادی نجات دهد. 
اما از طرف دیگر اگر انتشــار اســامی افــرادی که در کار 
فدراسیون دخالت کرده و مافیا این رشته حساب می شوند 
توســط قائمی منتشــر نشــود می توان نتیجه گرفت که 
این صحبت ها برپایه و اســاس درســتی زده نشده و باید 
فدراســیون والیبال به خاطر ایجاد حاشیه آنهم در زمان 
مهم المپیک برخور جدی با این بازیکن داشــته باشــد تا 

دیگر چنین رفتارهایی در تیم ملی والیبال دیده نشود.

سرپرســت سابق و نایب رئیس پیشین فدراسیون جودو 
با بیان اینکه حضور و اعتراض دوباره در دادگاه عالی ورزش 
)cas( سودی برای این رشته ندارد، گفت: هیج مقامی نگفت 
از نایب رئیسی کنار بروم و به دلیل اینکه قائل به خرد جمعی 
هســتم به حضورم در فدراســیون پایان دادم. »محمدرضا 
عمادی« سرپرســت سابق و نایب رئیس پیشین فدراسیون 
جودو در گفت وگو با ایرنا در خصوص مسائل روز این رشته 

به صحبت پرداخت که شرح آنرا در زیر می خوانید:
شــرایط فعلی جودوی ایــران را چگونه ارزیابی 

می کنید؟
چندی پیش هم اعلام کردم با کشــاندن ماجرای تعلیق 
به دادگاه عالی ورزش، چیزی به سود ما نخواهد شد. دادگاه 

عالی ورزش مدافع حقوق ورزشکاران است.
یعنی کشاندن کار به cas هیچ سودی نداشت؟

بــه نظرم بایــد در این مســیر ســکوت می کردیم و با 
دیپلماســی پیش می رفتیم. در نهایت هــم که باز محروم 
شدیم و تعلیق ماندگار است. بهترین کار این است تا در این 
زمان تعلیق، زیر ساخت های جودوی کشور را درست کنیم.

ولی حضــور در همین دادگاه موجب شــد رای 
ابتدایی شکسته شود.

شکسته شــدن رای در کار نبود و تصمیم گیری نهایی 
دوباره به فدراســیون جهانی ارجاع داده شد و همانگونه که 
دیدید باز هم جودوی ایران تعلیق شــد. این اعتراض جدید 

هم سودی نخواهد داشت.
اما آغاز مشکلات جودوی ایران از زمان سرپرستی 

شما در فدراســیون زده شد که مولایی را به پاریس 
اعزام کردید و او مبارزه نکرد؟

مــن این جودوکار را به پاریس اعــزام کردم اما به دلیل 
آسیب دیدگی تشخیص داد در ادامه مسابقات حاضر نشود. 
معتقدم باید نگاه ملی باشد و افرادی کنارِ این جودوکار بودند 
که به او مشــاوره های غلط دادنــد و در نهایت آن اتفاق در 

مسابقات جهانی توکیو رخ داد.
دلیل قطع همکاری شما با فدراسیون از پست نایب 

رئیسی چه بود؟
»آرش میراسماعیلی« نام من را به عنوان نایب رئیس داد 
که البته به پیشنهاد کریمی بود.اگر می خواستم در انتخابات 
بمانــم، حتما ثبت نام می کردم امــا تصمیمی برای رییس 
شدن نداشتم و از هیچ فردی نیز در مجمع حمایت نکردم. 
در اولین جلســه کمیته فنی دیدم به مصلحت نیست ادامه 
دهم، چرا که قائل به خردجمعی هســتم. معتقدم یک نفر 

نمی تواند برای ۷5 هزار جودوکار تصمیم بگیرد.
ولی عنوان شده شما به دلیل ۲ پاسپورتِ بودن از 

نایب رئیسی کنار گذاشته شدید؟
هیچ مقامی به من اعلام نکرد که از نایب رئیســی کنار 
بــروم و خودم قطع همکاری کــردم. اختلاف نظرات وجود 
داشت اما حتی زمانی که سرپرست فدراسیون بودم با افرادی 
چون درخشان و رستگار مشــورت می کردم و اجازه ندادم 

فدراسیون جهانی برای مجمع انتخاباتی، ناظر اعزام کند.
با این حال به نظر می رســد شــما برای مجمع 

فدراسیون، حامی میراسماعیلی بودید.

اینگونه نیســت. میراسماعیلی به من لطف داشت و اعلام 
کرد که اگر بنابر حضور در انتخابات را داشــته باشــم او در 
مجمع حاضر نمی شود. در آن شرایط مصلحت ندیدم که وارد 
شــوم. معتقد بودم میراسماعیلی با توجه به سال ها تلاش در 
رشــته جودو، نگاه متفاوتی خواهد داشت اما چه اتفاقاتی رخ 
داد که اکنون شرایط اینگونه شود را نمی دانم. اینکه می گویند 
من جودوکار نبوده ام درســت نیســت چرا که سال ۱3۶2 

نخستین حکم خودم را از آقای مهرآئین دریافت کردم.

در نهایت نظر شما در مورد پیشرفت جودوی ایران 
چیست؟

ببینید اکنون که تعلیق هستیم و این حکم ادامه خواهد 
داشــت؛ بهترین فرصت برای کار زیرســاختی است چراکه 
جودوی ایران توان موفقیت را دارد. محمد درخشان معتقد 
بود کارش را با 2 جودوکار پیش ببرد که نتیجه نســبی هم 
گرفت. اما من معتقدم باید کار ریشه ای انجام شود و از همه 

مهمتر، اختلافات کنار گذاشته شود.

تیم ملی پرورش اندام و فیتنس ایران در مسابقات جهانی 
اسپانیا با کسب ۱0 مدال طلا، ۱0 مدال نقره و 5 مدال برنز 

به کار خود پایان داد.
به نقل از فدراســیون بدنسازی و پرورش اندام، تیم ملی 
فیتنس ایران با حضور محمد مهام، پیام حســن نژاد، امیر 
غلامزادگان و وحید حنیفه لو در بخش تیمی رشته فیتنس 

چلنج به مقام دوم رقابت های جهانی اسپانیا رسید.
در فیتنس اســپورت انفرادی و در دسته ۱۷5- سانتی 
متر پیام حسن نژاد قهرمان شد، وحید حنیفه لو مدال نقره 
گرفت. در دسته ۱۷5+ سانتی متر امیر غلامزادگان قهرمان 
شــد و مقام دوم نیز به محمد مهام رسید. در مجموع و در 
دسته Open امیر غلامزادگان به مدال طلا رسید و عنوان 

overall را از آن خود کرد، وحید حنیفه لو نیز برنده مدال 
نقره و پیام حسن نژاد صاحب مدال برنز شدند. یک روز بعد 
و در رقابــت دوبل فیتنس چلنج که با حضور ۹ تیم برگزار 
شد، تیم محمد مهام و پیام حسن نژاد با قرار گرفتن در رده 
دوم رقابتها، برنده مدال نقره این مسابقه شد. همچنین دیگر 
تیم ایران با حضور وحید حنیفه لو و امیر غلامزادگان در رده 

چهارم قرار گرفت. 
در رقابت های ماسکولار نیز ناصر خدامی عنوان نخست 
را از آن خود کرد و به مدال طلا دست یافت، مانی سالاری 
به مدال نقره رســید و مدال برنز از آن آرش آرمیده شــد. 
امیر خاکیان در دســته ۹5- کیلــو بیلدینگ به مدال طلا 
رسید. علیرضا حســنوند هم در وزن ۱00+ کیلو بیلدینگ 

دیگر مدال طلا را برای ایران به ارمغان آورد و عنوان ســوم 
و مدال نقره این دسته به ایرج بیدی رسید. در مجموع نیز 
عنوان overall مسابقات در رشته بیلدینگ به امیر خاکیان 
رسید. مدال نقره دسته اوپن نیز از آن علیرضا حسنوند شد.
سرانجام در روز سوم مسابقات هر سه نماینده کشورمان 
در رشــته بادی کلاســیک )ایرج بیدی، مجتبی بحرینی و 
وحید حنیفه لو( در دسته های خود صاحب عنوان قهرمانی 

شدند. 
در پایان مســابقات بادی کلاسیک، مجتبی بحرینی در 
مجمــوع اول و صاحب عنوان اوورالی شــد. ایرج بیدی نیز 
عنوان ســومی مجموع را از آن خود کرد. همچنین وحید 
حنیفه لو به مقام پنجم در دســته اوپن دســت یافت. در 

آخرین رقابت ورزشکاران ایرانی در فیزیک کلاسیک علیرضا 
حســنوند و مجتبی بحرینی به مصاف رقبای خود رفتند و 
در پایان، هر دو نماینده ایران صاحب عنوان قهرمانی دسته 
خود شــدند. در مجموع نیز عنوان اوورالی به ورزشکار اهل 
ترکیه رســید و حســنوند نیز در مجموع کلیه ورزشکاران 

عنوان نایب قهرمانی و مدال نقره را از آن خود کرد.

حاشیه در آستانه المپیک

 قائمی مافیای والیبال را معرفی کند

عمادی: 

حضور در دادگاه cas سودی ندارد؛ هیچ مقامی نگفت کنار بروم

پایان کار پرورش اندام و فیتنس ایران با ۲۵ مدال جهانی  

سرمربی تیم ملی فوتسال ایران تاکید کرد یک دنیا هزینه 
و تجربه و فعالیت بین سکوی سوم و عنوان چهارمی جهان 

قرار دارد
به گزارش سایت رسمی فدراسیون فوتبال، محمد ناظم 
الشریعه در ابتدا گفت: ما همه تلاشمان را از پنجم خردادماه 
آغاز کردیم و تمرینات پرفشــاری را به اجرا گذاشتیم. لیگ 
قبلی شــرایط خوبی نداشــت و با توجه به شرایط کرونایی 
بازیکنان خسته شدند و لیگ سختی را پشت سر گذاشتند. 
بنابرایــن هم باید ریکاوری مناســبی انجام می دادیم و هم 
اینکه به خاطر مســابقات جام جهانی تمرینات پرفشــار را 
به اجرا می گذاشتیم. سعی کردیم با برنامه ریزی مناسب به 

جایی برسیم که امروز در آن قرار داریم.

وی ادامه داد: با لغو تورنمنتی که قرار بود در ایران برگزار 
شــود، در نهایت یک بازی درون اردویی بین بازیکنان تیم 
ملی برگزار کردیم تا هم بازیکنان از شرایط خود به آگاهی 
برسند و هم ما از وضعیت بدنی آنها بررسی مناسبی داشته 
باشیم. ضمن اینکه کارهای تاکتیکی را آغاز کردیم و کم کم 

به بازیکنان ارائه می شود تا نقاط ضعف رفع شود.
ســرمربی تیم ملی فوتســال ایران ضمن بیــان اینکه 
بازیکنان در وضعیت مطلوبی قرار نداشــتند، اظهار داشت: 
بازیکنان هفت اردوی ســخت را تحمل کردند. به خصوص 
که بدترین شرایط هر ورزشکار زمان ارتقا آمادگی جسمانی 
است. به هر حال ما یک آوردگاه بسیار بزرگ در پیش داریم 
کــه بهترین های جهانی در آن حاضر می شــوند و اگر جام 

ملتهای اروپا را دیده باشید، بالای پنجاه درصد روی فیتنس 
و آمادگی جسمانی کار کردند و بسیار مهم است که ما هم از 
علم روز دنیا عقب نباشیم و بازیکنان به استاندارد جسمانی 
لازم برسند تا کارهای تاکتیکی را بهتر انجام بدهند. همان 

کاری که در دوره قبل نیز آن را انجام دادیم.
وی افزود: البته هنوز با آن شــرایط فاصله داریم. بدون 
شــک بازیکنان هنوز به شــرایط بازی نرسیده اند، از طرفی 
باید بازیکنان در اختیار باشگاه ها قرار بگیرند تا اواسط مرداد 
بازی هایشان آغاز شود که البته باشگاه ها کاملا حق دارند که 

بازیکنان را در اختیار خود داشته باشند.
ناظم الشریعه تصریح کرد: قاطعانه می گویم قبلا شرایط 
سخت بود و اتفاقات خوبی که در فوتسال رخ داده صرفا به 
خاطر وفاق بین بازیکنان و کادرفنی بوده اســت. اگر ما به 
فاصله شــش سال در 20۱0 تا 20۱۶ نتوانستیم در آسیا از 
جایگاه خودمان دفاع کنیم به خاطر پاره ای از مشکلات بوده 
اســت. پس از آن درک متقابلی بین کادرفنی و بازیکنان و 
حتی هماهنگی و هارمونی مناسبی بین بازیکنان ایجاد شد، 
به طوریکه که حتی مهم نیست بازیکن دعوت شده به تیم از 
لیگ در چه رده ای آمده است و به محض حضور در اردوی 

تیم ملی همه بازیکنان با یکدیگر هماهنگ می شوند.
سرمربی تیم ملی فوتبال گفت: همه باید حمایت کنند. 
بی تردید فوتســال ایران در دنیا برند و صاحب سبک  است 
و برای اشــاعه فرهنگ فوتســال ایران به فراتر از آســیا و 
اثبات اینکه چرا ۱2 عنوان قهرمانی آســیا بدست آوردیم و 
حضورمان در پنج، شش تیم برتر جهان در چند سال اخیر 
بی جهت نبوده، فقط باید به تیم ملی کمک کنیم. این نیاز 
به کمک شامل همه است، رسانه، خود ما مربیان تیم ملی، 
مربیان داخل لیگ که البته دست رنج آنها در اختیار ما قرار 
گرفته است. اگر تیم ملی نتیجه بگیرد، کمک بسیار خوبی 

به باشگاه هایمان می شود. فدراسیون نیز باید حمایت در خور 
شان از فوتسال داشته باشد.

» باشگاه ها باید بیشتر دیده شوند« ناظم الشریعه با تاکید 
ایــن جمله بیان کرد: با ســراجی هم صحبت کردم که اگر 
اتفــاق خوبی بخواهد رقم بخورد، از طریق لیگ خواهد بود. 
در لیگ ما نباید فقط به تیم قهرمان پرداخته شود، بلکه اگر 
تیمی نایب قهرمان هم می شود، به مسابقات اعزام شود. در 
رده پایه نیز ثابت شده که در همه جای کشور استعداد داریم 
و باید به فکر شکوفا کردن استعدادها باشیم. بازیکن تیم ملی 
باید در باشگاه ســاخته و پرداخته شود و رده های سنی در 
طول سال مدام دچار بازی کردن باشند، نه اینکه به تیم های 
ملی دعوت شــوند و یک هفته روی آنها کار شــود و مثلا 
دفاع کردن را در تیم ملی یاد بگیرند.  البته مشــکلات هم 
کم نیســت، اما فدراسیون باید کمک کند. از نظرم فوتسال 
ایران می تواند سال های سال به واسطه استعدادهایی که دارد 

قهرمانی جهان شود.
وی در پایــان گفــت: باید قبول کنیم کــه جام جهانی 
تورنمنت متفاوتی است و برای رفتن به جام جهانی نیاز به 
فاکتورهایی داریم که یکی از مهمترین آنها بازی تدارکاتی 
است تا ببینم که در کجای این جام قرار داریم. دنیایی هزینه 
و تجربه و فعالیت بین سکوی سوم و عنوان چهارمی جهان 
اســت. رشته ای که در ایران نزدیک به 25 سال قدمت دارد 
و این همه سال مربیان زحمت کشیدند تا مقام سوم جهان 
را کسب کردیم. توقع مردم از تیم ملی فوتسال را خودمان 
هم از تیم داریم، اما باید قبول کنیم که شرایط سخت است. 
فدراسیون نیز در شــرایط جدیدی قرار گرفته است. در دو 
ســال قبل واقعا اتفاق خوبی برای فوتسال رقم نخورد ، اما 
امیدواریم با حمایت فدراسیون بتوانیم دل مردم را شاد کنیم 

و فوتسال ما همچنان برند فوتسال جهان بماند.

ناظم الشریعه: 

فوتسال ایران می تواند سال های سال قهرمان جهان باشد  


